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Förvaltningens förslag till beslut 
1. Medborgarförslagen besvaras med förvaltningens 

utlåtande. 

2. Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att tillsammans 

med idrottsförvaltningen utreda möjligheterna att anlägga 

en lekplats på Gärdets sportfält. 

 

Teenie Bennerholt Britt Mattsson 

t.f. stadsdelsdirektör avdelningschef 

Sammanfattning 
Två medborgarförslag inkom i september 2014 som belyser 

behovet av lekplatser i området kring Gärdets sportfält och som 

föreslår att en större lekplats anläggs i närheten av 

Kampementsbadet.  

 

Östermalms stadsdelsförvalting arbetar för ett tydligt 

barnperspektiv i stadsplaneringen. Under året gör förvaltningen 

en inventering och en analys av alla lekplatser i stadsdelsområdet, 

och utarbetar en strategi för utveckling av lekmiljöerna som ska 

svara upp mot nuvarande och framtida behov. Förvaltningen ser 

bland annat att lekmiljön i närområdet kring Gärdets sportfält 

behöver utvecklas och instämmer med förslagsställarna om att 

området vid Kampementsbadet är en lämplig plats för en lekplats. 

 

Gärdets sportfält och Kampementsbadet är planlagda som 

idrottsmark. Det innebär att det är idrottsnämnden och inte 

stadsdelsnämnden som har rådighet över marken där. 
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Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden ger förvaltningen i 

uppdrag att tillsammans med idrottsförvaltningen utreda 

möjligheterna att anlägga en lekplats på Gärdets sportfält. 

Bakgrund 
Två medborgarförslag inkom i september 2014 som berör 

behovet av lekplatser på Gärdet. 

Ärendet 
Förslagsställarna vill uppmärksamma behovet av lekplatser i 

området kring Gärdets sportfält. De framhåller att behovet ökar i 

och med tillkommande bostäder och öppnande av nya förskolor i 

området. De konstaterar även att många förskolor trängs på små 

gårdar. 

 

Förslagsställarna menar också att den utbyggnad som gjorts av 

Londonparkens lekplatsstaket medfört att den disponibla lekytan 

i parken har minskat. 

 

Förslagsställarna föreslår att en större lekplats byggs på Gärdets 

sportfält exempelvis i närheten av Kampementsbadet. 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden i 

samarbete med Barn- och ungdomsavdelningen. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Stadsdelsförvaltningen arbetar efter stadsdelsnämndens mål om 

att parker och grönområden är välskötta, attraktiva och trygga för 

invånare och besökare. 

 

I den växande staden blir det allt större tryck på de vistelseytor 

som finns, inte minst på lekplatserna. Östermalms 

stadsdelsförvalting arbetar för ett tydligt barnperspektiv i 

stadsplaneringen. Det är extra viktigt nu när staden, och inte 

minst Östermalm, växer snabbt. Under året gör 

stadsdelsförvaltningen en inventering och en analys av alla 

lekplatser i stadsdelsområdet, och utarbetar en strategi för 

utveckling av lekmiljöerna som ska svara upp mot nuvarande och 

framtida behov. Stadsdelsförvaltningen ser bland annat att 

lekmiljön i närområdet kring befintliga och tillkommande 

bostäder vid Gärdets sportfält behöver utvecklas.  

 

När det gäller Londonparken ser förvaltningen också utvecklings- 

möjligheter. Staketet som sattes upp kring den lekplats som finns 
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där idag, gjordes på önskemål och för att öka säkerheten på 

platsen. Vi tror inte att det höjer säkerheten att stängsla in ett 

större område av parken. I många andra av stadens parker är det 

själva lekplatsen som får en inhägnad, och vår erfarenhet är att 

det fungerar bra. Det kan mycket väl vara så att den lekplats som 

finns där idag är för liten och att lekytorna behöver byggas ut när 

barnantalet ökar i området. Detta är något vi kommer att titta 

närmare på.  

 

Gärdets sportfält och Kampementsbadet är planlagda som 

idrottsmark. Det innebär att det är idrottsnämnden och inte 

stadsdelsnämnden som har rådighet över marken där. 

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden ger förvaltningen i 

uppdrag att tillsammans med idrottsförvaltningen utreda 

möjligheterna att anlägga en lekplats på Gärdets sportfält. 

 

                 ____________________ 

 

Bilagor 
1. Medborgarförslag – ”Lekplatsbrist på Gärdet” 

2. Medborgarförslag -  ” Lekpark på Gärdets sportfält” 

 


